

HAMA PHARMA C



Chewable Tablets (Vitamin C 500 mg).

Composition:

Usage:

Hama Pharma C contains vitamin c which works as effective antioxidants against free and radicals oxidative stress.

It helps support the immune system and prevention of SCURVY .

Don't Use:

Vitamin c is in general well tolerated. However if you react because of allergy to one or more of its components, you should not take this product.

Warning:-

This is food Supplement; the food supplements don't obviate having healthy balanced food.

Ask the doctor or the pharmacist if you are suffering from illnesses or health conditions before having any food supplement.

Drug interactions:

The food supplements may be have drug interactions aren't mentioned in the leaflet; ask the doctor or the pharmacist if you are taking another drugs

Vitamin c increases the absorption of oral contraceptives.

High doses of vitamin C taken together with iron supplements may cause an iron overload due to an increased absorption of iron into the body.

Acetylsalicylic acid, barbiturates such as phenobarbital and antibiotics as tetracyclines increase vitamin C excretion in the urine.

Side Effect:

Vitamin C is usually well tolerated but large doses may cause diarrhea and other gastro-intestinal disturbances.

Dosage\Direction for use

One tablet per day or as directed by the doctor.

Storage : store below ٢٥° C, away from the reach of children.

Package: A carton box contains ٣٠ chewable tablets.

Manufactured by:
HAMA PHARMA Hama - Syria
Tel.: +963 33 8673941 Fax: +963 33 8673943



حماة فارما سي

مضغوطات مضغ (فيتامين سي ٥٠٠ ملغ)

التركيب:

كل مضغوة مضغ تحتوي على حمض الاسكوربيك ٥٠٠ ملغ (فيتامين سي).

الاستخدام:

بحري مستحضر حماة فارما سي على فيتامين سي الذي يعمل كمضاد أكسدة فعال ضد الجذور الحرة والاجهاد التأكسدي.

يساعد على دعم جهاز المناعة والوقاية من داء اسقربوط (نزف اللثة).

مضادات الاستخدام :

فيتامين سي جيد التحمل بشكل عام لكن إذا كان هناك ردود فعل تحسسية اتجاه هذا المستحضر يجب إيقاف تناوله.

التحذيرات:

إن هذا المستحضر متمم غذائي ولا يغني استخدام المتممات الغذائية عن تناول الغذاء الصحي المتوازن.

استشر الطبيب أو الصيدلاني بحال كنت تعاني من أمراض أو حالات صحية قبل تناول أي متمم غذائي.

التداخلات الدوائية:

قد تكون للمتممات الغذائية تداخلات دوائية غير مدرجة بالنشرة , استشر الطبيب أو الصيدلي بحال تناول أدوية أخرى.

يزيد فيتامين سي من امتصاص موانع الحمل الفموية.

قد تؤدي الجرعات العالية من فيتامين سي مع مكملات الحديد إلى زيادة الحديد بسبب زيادة امتصاص الحديد في الجسم.

حمض أسيتيل الساليسيليك, الباربيطورات مثل الفينوباربيتال و المضادات الحيوية مثل التتراسيكلين تزيد من إفراز فيتامين سي في البول.

التأثيرات الجانبية:

فيتامين سي عادة جيد التحمل ولكن الجرعات الكبيرة قد تسبب الإسهال وبعض الاضطرابات الهضمية (المعوية والمعدية).

الجرعة \ طريقة الاستخدام:

١ مضغوة يوميا, أو حسب إرشادات الطبيب.

التخزين:

في درجة حرارة أقل من ٢٥ درجة, بعيداً عن متناول الأطفال.

التعبئة: عبوة من الكرتون تحوي ٣٠ مضغوة مضغ.



إنتاج:
حماة فارما حماه - سورية
هاتف: +963 ٣٣ ٨٦٧٣٩٤١ فاكس: +963 ٣٣ ٨٦٧٣٩٤٣